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Aija – Labdien!Man ir jautājums par

Labdien!
Man ir jautājums par automašīnām zaļajā zonā gar ceļu malām. Vai kāds tomēr nevēlētos
atrisināt jautājumu par automašīnu stāvvietām. Nevar normāli uz veikalu aizbraukt – visas
ceļmalas pilnas ar automašīnām, braucošās mašīnas nevar izmainīties – dažs labs pamanās
automašīnas novietot zaļajās zonās. Maksas stāvvietas ir netīras un nekoptas un tas viss ir
par dārgu maksu un nekādu atbildību. Vai Pašvaldības policija tomēr nevarētu reidus veikt
biežāk – un galvenais pa sestdienām un svētdienām.


